



SMART လူမှုဘဝလေးစားလိုက်နာခြင်းဆိုင်ရာ(Social Compliance)သင်တန်း
 အထည်ချုပ်စက်ရုံများအတွက် နိုင်ငံတကာစံသတ်မှတ်ချက်များ နှင့်
 မြန်မာနိုင်ငံဥပဒေများ သက်ရောက်မှုများအပေါ် ၂ရက်တာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ

SMART လူမှုဘဝလေးစားလိုက်နာခြင်းဆိုင်ရာ သင်တန်း:

- လူမှုဘဝလေးစားလိုက်နာခြင်းဆိုင်ရာစနစ်များအား ပြည့်စုံစွာ သင်ယူလေ့လာနိုင်ခြင်း၊
- စက်ရုံအတွင်း လူမှုဘဝလေးစားလိုက်နာမှုအား အကောင်အထည်ဖော်ရန် သက်ဆိုင်သော အီးယူဝယ်လက်များနှင့် မြန်မာနိုင်ငံဥပဒေများ၏ BSCIလိုအပ်ချက်များကို လေ့လာနိုင်ခြင်း၊
- လူမှုဘဝလေးစားလိုက်နာခြင်းစနစ်အား အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် အလေ့အကျင့်ကောင်းများကို သင်ယူလေ့လာနိုင်ခြင်း။

နေ့စွဲ။ ။ ဧပြီလ ၂၉ ~ ၃၀ ရက် ၂၀၁၉ ခုနှစ်။

နေရာ။ ။ Government Technological Institute (GTI အင်းစိန်, ရန်ကုန်)။

သင်ကြားမည့်ဘာသာစကား ။ ။ အင်္ဂလိပ် - မြန်မာ (အဓိက မြန်မာဘာသာစကားဖြင့်)

တက်ရောက်သင့်သူများ။ ။ အထွေထွေမန်နေဂျာများ၊ HR နှင့် Admin မန်နေဂျာ၊ CoC မန်နေဂျာ၊ CSR မန်နေဂျာများ။



သင်တန်းကြေး။ ။ ၂ရက်တာ သင်တန်းအတွက် တစ်ဦးလျှင် (၁၀၀,၀၀၀ ကျပ်)။

SMART Myanmar ၏ onsite program များတွင် ပါဝင်ထားသော စက်ရုံများအတွက် 50% discount ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ (သင်တန်းကြေးတွင် သင်တန်း ၂ရက်စာ နှင့် နေ့လည်စာပါဝင်သည်။)

သင်တန်းကြေးအား သင်တန်းပထမနေ့တွင် ငွေသားဖြင့် ပေးချေနိုင်ပါသည်။

သင်တန်းတက်ရောက်လိုပါက..

ဧပြီလ ၂၅ ရက်နေ့မတိုင်မီ မခိုင်ငုဝါစိုး (nguwah@smartmyanmar.org) ထံသို့ အီးမေးလ် ပေးပို့၍ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

စာရင်းပေးသွင်းရာတွင် အောက်ပါအချက်အလက်များကို ထည့်သွင်းရေးသားပေးစေလိုပါသည်။

(မိမိ၏ ကုမ္ပဏီနာမည်၊ တက်ရောက်သူ၏အမည်၊ ရာထူး နှင့် ဆက်သွယ်ရမည့်ဖုန်းနံပါတ်)။

ယခင် SMART Myanmar၏ on-site program တွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ဖူးပါက discount ရယူရန် ဖော်ပြပေးစေလိုပါသည်။

သင်တန်းနှင့်ပတ်သက်၍ မေးမြန်းလိုပါက - မခိုင်ငုဝါစိုး (09-428016385)သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။ သင်တန်း ၂ရက်လုံး အပြည့် တက်ရောက်သူများအား အသိအမှတ်ပြု သင်တန်းဆင်း လက်မှတ် ပေးအပ်ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပါသည်။

SMART Myanmar သည် လူမှုဘဝလေးစားလိုက်နာမှုများ၊ လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်စီမံခန့်ခွဲမှု၊ လုပ်ငန်းခွင် ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုများ နှင့် အခြားသော အကြောင်းအရာ များနှင့် ပတ်သက်၍ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ၊ ပရိဝုဒ်များကို မြန်မာနိုင်ငံရှိ အထည်ချုပ်စက်ရုံပေါင်း ၂၅၀ကျော်တွင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ SMART မှ စက်ရုံအကဲဖြတ်စစ်ဆေးသူ ၁၃ဦး၊ SA8000 လက်မှတ်ရ စာရင်းစစ် ၅ဦးနှင့် ISO 14001 လက်မှတ်ရ ခေါင်းဆောင်စာရင်းစစ် ၃ဦးတို့အား လေ့ကျင့်မွေးထုတ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။



Photos provided by Walton HK Group